
Protokół nr LXX/23 

z sesji Rady Powiatu Jarocińskiego VI kadencji 

odbytej w dniu 20 lipca 2023 r. w godz. od 14.00 do 15.15 

w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Jarocinie, p. 30 i zdalnie 

  

*    *    * 
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - otwieram obrady 70 Sesji Rady Powiatu 

Jarocińskiego VI Kadencji zwołanej w trybie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o 

samorządzie powiatowym na wniosek Zarządu Powiatu. Witam Panie i Panów Radnych  oraz 

wszystkich zaproszonych  gości. Sprawdzimy obecność. W tym celu proszę o naciśnięcie ikony 

kworum w systemie esesja i zaznaczenie swojej obecności. Informuję na podstawie listy 

obecności, że rada jest władna do obradowania i podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczą: pani Katarzyna Szymkowiak Wicestarosta, pan Jacek 

Jędrzejak Skarbnik Powiatu, Ireneusz Lamprecht Sekretarz Powiatu. 

Informuję, że w myśl przepisów, które weszły w życie 1 lipca br. nie jest już możliwe 

odbywanie posiedzeń w trybie zdalnym. 

Porządek obrad 70 sesji Rady Powiatu został Państwu podany w zawiadomieniach o zwołaniu 

sesji w programie e-sesja.  

Informuję, że Zarząd Powiatu wniósł autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Jarocińskiego na lata 2023 – 2030 oraz do projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 

2023 r. 

 

Czy ktoś ma uwagi do porządku obrad?  

Nie widzę. Dziękuję. 

Stwierdzam, że Rada przyjęła porządek obrad 70 sesji Rady Powiatu. 
 

Ogłaszam przerwę w obradach, w trakcie, której posiedzenia odbędą Komisje Budżetu i 

Rozwoju oraz Komisja Edukacji i Kultury i Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych w celu 

zaopiniowania projektów uchwał Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w 

sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2023 

– 2030 wraz z autopoprawkami oraz zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Jarocińskiego na 2023 r. wraz z autopoprawkami. 

 

Ad. pkt. 2.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Małgorzaty w 

Cielczy dotacji z budżetu powiatu na prace konserwatorskie kościoła wpisanego do 

rejestru zabytków. 
Projekt uchwały został zamieszczony w programie esesja.  

Czy ktoś zabierze głos do projektu uchwały? 

Nie widzę! 
 

Proszę o opinie Komisji: 

P. K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju - Panie przewodniczący 

Wysoka Rado komisja budżetu i rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Dziękuję. 
 

 



P. M. Drzazga, Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury - Wysoka Rado komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Przystępujemy do głosowania za pomocą urządzeń 
elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

Kto jest „za” podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady 

Powiatu Jarocińskiego? 

Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę  
 

głosowano za radni Szalkowska Bandyk Martuzalski. 13 za 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Małgorzaty w Cielczy dotacji z budżetu powiatu 

na prace konserwatorskie kościoła wpisanego do rejestru zabytków. 

 

Wyniki głosowania ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 9, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (10) Marta Bierła, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej 

Dworzyński, Teodor Grobelny, Elżbieta Kostka, Karol Matuszak, Janina Nicke, Jan Szczerbań, 
Julian Zegar BRAK GŁOSU (9) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Agnieszka Borkiewicz, 

Jacek Jędraszczyk, Stanisław Martuzalski, Mariusz Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał 

Urbaniak, Mateusz Walczak 

 

 

Ad. pkt. 3.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2023- 2030. Projekt uchwały został zamieszczony 

w programie esesja. Czy ktoś zabierze głos do projektu uchwały? 

Nie widzę! 
 

Proszę o opinie Komisji: 

P. K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju - Panie przewodniczący 

Wysoka Rado komisja budżetu i rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Dziękuję. 
 
P. M. Bierła, Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych - Wysoka Rado 

komisja zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
P. M. Drzazga, Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury - Wysoka Rado komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Przystępujemy do głosowania za pomocą urządzeń 
elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

Kto jest „za” podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady 

Powiatu Jarocińskiego? 

Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? 



 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę . 
 
 

głosowano za radni Martuzalski Szakowska 13 za 

 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Jarocińskiego na lata 2023- 2030. wraz z autopoprawkami.  

 

Wyniki głosowania ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (11) Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, 

Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Elżbieta Kostka, Karol Matuszak, Janina Nicke, Jan 

Szczerbań, Julian Zegar BRAK GŁOSU (8) Janusz Barański, Agnieszka Borkiewicz, Jacek 

Jędraszczyk, Stanisław Martuzalski, Mariusz Stolecki, Hanna Szałkowska, Michał Urbaniak, 

Mateusz Walczak 

 

Ad. pkt. 4.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego 

na 2023 r. Projekt uchwały został zamieszczony w programie esesja. Czy ktoś zabierze głos do 

projektu uchwały? Nie widzę!Proszę o opinie Komisji: 

 

P. K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju - Panie przewodniczący 

Wysoka Rado komisja budżetu i rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Dziękuję. 
 
P. M. Bierła, Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych - Wysoka Rado 

komisja zdrowia i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
P. M. Drzazga, Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury - Wysoka Rado komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Przystępujemy do głosowania za pomocą urządzeń 
elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

Kto jest „za” podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady 

Powiatu Jarocińskiego?  Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę 
podjęta. 

 

13 za Nicke 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2023 r. wraz z 

autopoprawkami.  

 

Wyniki głosowania ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 7, 

NIEOBECNI: 0 

 



Wyniki imienne: ZA (12) Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, 

Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Karol 

Matuszak, Hanna Szałkowska, Jan Szczerbań, Julian Zegar BRAK GŁOSU (7) Janusz 

Barański, Agnieszka Borkiewicz, Jacek Jędraszczyk, Janina Nicke, Mariusz Stolecki, Michał 

Urbaniak, Mateusz Walczak 

 

Ad. pkt. 5.  
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny A. Dworzyński - do ostatniej sesji prosiłem o przedstawienie przez pana dyrektora 

szpitala prezesa szpitala wzrostu kosztów w związku ze zmianą angażu dla pracowników 

etatowych w szpitalu rozumiem że sesja nadzwyczajna nie przewiduję takiego punktu 

natomiast na następnej sesji proszę o przygotowanie trybie do następnej sesji 

 

P. L. Czechak, Starosta - Ja tylko mogę odpowiedzieć tyle że od 1 lipca tak jak Państwo 

wiedzą musimy ustawowo podnieść wynagrodzenie ale otrzymaliśmy środki na ten cel one 

zostały chyba wczoraj pani księgowo chyba nie rozdzielane u nas to będzie 3,3 milionów 

dobrze pamiętam dobrze przecinek 3 miliony na podwyżki wynagrodzeń tak na podwyżki 

wynagrodzeń tak Ale liczyliśmy tam troszeczkę jeszcze że wystarczy na na wzrosty i pracy i 

tego tak znaczy w tych kosztach miały być też jakby środki na jakby troszeczkę też nam no bo 

wiadomo rosną koszty nie tylko dotyczące wynagrodzeń bo to dotyczy wynagrodzeń tylko tych 

pracowników którzy sam ujęci jakby w tym rozporządzeniu ściśle A wiadomo że no dotyczy 

to znaczne jakby części tutaj jeżeli chodzi o nasz szpital mamy tam zatrudniamy 450 etatu w 

niej wszyscy są pracownikami którzy wynikają ściśle z tego z tego rozporządzenia no tyle czasu 

co rozmawiamy z prezesem to prezes liczył że troszeczkę więcej będzie tych środków ale ale 

no dobrze że jeżeli chodzi o typowe zabezpieczenie jeżeli chodzi o wynagrodzenie na 

wynagrodzenia to to tak jak Państwo wiedzą nam z ostatnim czasie bardzo mocno wzrost mamy 

jeżeli chodzi o ryczałt tam prawie Ponad 10 milionów mamy na więcej w stosunku do roku 

poprzedniego jeżeli chodzi o bieżące otrzymywanie utrzymanie szpitala no nie będziemy 

ukrywać że rosną cały czas koszty głównie dotyczące właśnie też tej ustawy dotyczącej jakby 

wynagrodzenia Także mamy duże jakby przychodzę ale też duże jakby także no jeszcze cały 

czas no walczymy jakby też No nie ukrywam z tą inwestycję o mnie dosyc Ja już jest jakby 

zrealizowana ale no to jest jeszcze troszeczkę czasu żeby ona została dwa oddziały żeby zostały 

przeniesione na liczymy tutaj Właśnie rozmawiałam ostatnio z panią radną że jak najszybciej 

prawda pani Marto żeby się przenieść jakbyście oddziału żeby te warunki na pewno dla naszego 

tak w trakcie jakby odbiorów jeżeli chodzi o wewnętrzny pani Marto to już jest odebrany Tak 

jeśli chodzi o wewnętrzny kto nie jeżeli chodzi o dziecięcy fizycznie no państwo widzieliście 

pan prezes Zresztą poszliśmy go żeby nagrała filmik i ja myślę że dobrze by się stało jak byśmy 

sobie tam wszyscy wspólnie jakby przeszli zobaczyli bo to nie są tylko te dwa oddziały to są 
też piękne poradnie na dole A w ostatnim czasie mamy bardzo dużo pacjentów jeżeli chodzi o 

różnego rodzaju naszej poradni ale się mieściły tam wiem czy państwo No pewnie wiedzą ale 

tam gdzie było pogotowie i tam Warunki naprawdę były kiepskie że bardzo pacjenci No Czekali 

na zewnątrz Ja ostatnio jak byłam w poradni urologicznej bo tam przekazywali śmy sprzętu 

opanowany przez przez dwie firmy No co na przykład było 75 pacjentów na ten dzień 
zapisanych także tam pan akurat który nagrywał tam akurat to przekazanie No to nawet wprost 

się zapytał to to mieliśmy pacjentów i ze Śremu i z Poznania i z Konina i połowa pacjentów 

była naszymi pacjentami z Pozostali byli także tak naprawdę można powiedzieć że jeżeli jest 

dobra poradnia i dobry lekarz To pacjent No przyjedzie jakby można powiedzieć wszędzie 

także Cieszę się że w tym projekcie oprócz tych właśnie dwóch wewnętrznego i tego 

dziecięcego Również będą te poradnie przy okazji remontu tych poradni im prezes zdecydował 



również o remoncie tej poradni diabetologicznej tam mamy cały czas tak powiedzą problem z 

tą starszą panią doktor ale no trwają rozmowy z Narodowym Funduszem Zdrowia żeby ta 

poradnia była diabetologiczna metaboliczna A taki lekarz z akurat do tej do tej poradni że że tą 
poradni Chciałbym poprowadzić ale no muszą nastąpić zmiany jakby jeszcze za zgodą 
Narodowego Funduszu Zdrowia No nie ukrywam że w części Po wewnętrznym chcę otworzyć 
ZOL jesteśmy już też w trakcie rozmów zresztą jak było spotkanie z prezesami szpitala to pani 

z Narodowego Funduszu Zdrowia wymieniała szpitale na które wyrażają zgodę na utworzenie 

na szczęście na szpitalu również się tam znalazł Także będziemy po opuszczeniu jakby bo 

musimy opuścić jakby te salę wewnętrznego Narodowy Fundusz przyjedzie do nas na kontrolę 
czy w tych w tym na samej górze będzie mogło być utworzone za kogo do zakładu opiekuńczo 

leczniczy na początek No może to będzie 20 parę osób bo tyle Narodowy Fundusz jakby tutaj 

dla nas No ale docelowo to będzie zależało od tego ile będziemy mieli tak naprawdę chętnych 

także takie plany jeżeli chodzi tutaj o najbliższą o najbliższą Jesteśmy w trakcie realizacji już 
zrealizowaliśmy pierwszy projekt zakupu sprzętu dla szpitala a teraz będziemy realizować 
drugi projekt dotyczący zakupu sprzętu dla szpitala on będzie głównie ukierunkowany sali 

operacyjnej którą no do sprzętowi my jakbyś nowoczesny jakby sprzęt Także myślę że w tym 

roku dużo nas czeka jeszcze różnych Invest jeżeli chodzi o ona szpital proszę Nie nie na 

posterunki się zdecydowały drzwi gminy gmina Żerków i gmina Jaraczewo  

Ad. pkt. 6.  
Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Ad. pkt. 7.  
Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny J. Zegar - dziękuje w imieniu proboszcza i mieszkańców dziękuję za przegłosowanie 

uchwały.  

 

Radny T. Grobelny - taki apel wakacyjną letni mianowicie przez spacer przyjedźcie się trochę 
po naszych drogach i po naszych ścieżkach rowerowych No bo szczerze przyznam że gdy się 
jedzie No to się najlepiej widzi No co innego tutaj siedzi na sali to nie tych wszystkich jeszcze 

niedociągnięć ewentualnych tam już teraz różnych dewastacji destrukcji prawda Ja to ostatnio 

zwróciłem się do pani starosty Bardzo dziękuję proszę coś interweniowała widzę mianowicie 

już na tej nowej drodze jest z Potarzycy do Ruska jest takich wiele drzewek które albo uschły 

albo już nie ma tych kołeczków prawda tych kołków nie ma No nie ma kołków na gwarancji 

na mnie dostarczą z powrotem i jechałem też ścieżką do z Goliny do Zakrzewa też Karolu 

powiem szczerze pilnuj tam trochę tej ścieżki bo nam to pokrzywy po nogach z kolegą mieliśmy 

krótkie spodnie całe nam poparzymy nogi i lewe nowy po prostu ta nowa ścieżka tutaj no lewo 

jest Drugi wyraz jechałem cała znaczy ja może odpowiedz ale jeszcze nie dokończyłem już nie 

dokończyłem muszę powiedzieć że tak nowe ma gwarancję Oczywiście jeśli uschły A to 

posadzę nie bo tam 5 lat tego ale o dziwo na przy polu tego dużego właściciela z ruska prawda 

wszystkie koła drzewa stoją pięknie a przy tych wśród małych indywidualnych Nie wiem 

dlaczego ale nie ma tych już tych słupków prawda No nie wiem co jest takie ładne były i nie 

ma no no no no nie zrobimy z tym no i jest tam trochę złamań też nie no to to wszystko 

Oczywiście to będzie doprawione Ja wiem ale też pilnujmy i wszyscy na wszystkich drogach 

wszyscy 

 

P. K, Szymkowiak, Wicestarosta - Takie zgłaszajcie naprawdę jeśli widzicie że coś jest nie 

tak bo to jest nasz wizerunek potem nas tutaj oceniają i bardzo proszę o telefon jeżeli chodzi o 

te wycinkę to tak jak Państwo widzieli teraz trwa cały czas koszenie No ale my mamy państwo 

pewnie dobrze wiedzą No ponad 300 km czyli firma od razu nie zrobi firma od razu nie zrobi 



jak druga sprawa że mamy bardzo często odwrotne głosy że tak naprawdę jest olbrzymia susza 

i tak naprawdę jeżeli chodzi nie powinno się w tym okresie takiej suszy kosić bo ci cały ten 

ekosystem jakby się tutaj zużywa także tam gdzie wiedzieliśmy że jest bardzo duży ruch jak na 

przykład na drodze do Żerkowa to tam wychodziliśmy No bo widzieliśmy że tam jeżdżą dzieci 

to duży ruch więc tam wychodziliśmy z jednej i z drugiej strony no żeby to ułatwić ale tak 

państwo widzą w gminie też No bo ja akurat jestem fanem rowera i bardzo dużo jeżdżę 
rowerami to także no też nie koszą nie więc to nie wiem czy to jest związane też z tym że jest 

trudno rozstrzygnąć jak będę przetargi i nie ma tych firm czy po prostu związane jest bardziej 

z tobą ekologią jest bardziej jest tylko lokalem pieniądze mieliśmy firma się żadna nie zgłosiła 

nie tak No więc  

 

Radny J. Zegar - proszę nie wykoszone ich ale tego co się dzieje w ścieżkach rowerowych złe 

się pobierze bo wiadomo to nie ma tam gospodarza i salonie będzie w nocy pilnował żeby tam 

się nic nie działa ale ścieżki zarastają należałoby oprysk zrobić na tych ścieżkach bo ciągle No 

dobrze no to Panie starosto pani wicestarosta Przepraszam bardzo ale nie wolno No to haczki 

do boju Nie słuchajcie bo to bo za chwilę są odcinki gdzie praktycznie już tej ścieżki wygląda 

to już nie mówię o innych problemach związanych z bezpieczeństwem nie jazdy na rowerze na 

przykład na takim jeszcze popada i trochę trawy jest wypadek bardzo tak natomiast No wygląda 

to A poza tym za chwilę się Przestań Iza ma rację bo tak lecie ścieżka na przykład tego inne 

zawsze to to nie ten ścieżka rekreacyjna to jest ciężka do pracy do Biernackiego gdzie się 
kończy pracę w nocy też ją jadą po ciemku A ta nazywana bylica to zaraz to do połowy nie i 

tylko jest poświęcony w tym pasie między drogą a ścieżką a od strony Pola jest nie ma roku po 

prostu zarośniętej No i cały czas odpowiedź Pana Wiesia że no albo nie ma pieniędzy Albo nie 

ma przetargu No może trzeba pomyśleć że może trzeba było Nie sprzedawać tego no i zrobić 
od nowa te brygadę bo przecież to się załamać z tam będzie przewodniczący i Matuszak ja mam 

wniosek racjonalizatorski Proponuję żeby Jeżeli nie wolno pryskać to niech powiat kupisz 10 

plus one załatwią zabaw z tatą no dobrze pani Jola zegar teraz proszę mi właśnie powiedział 

tym zarośnięty Jak tak dalej ale bardzo miejsca wiesz co normalnie bryndzy wsiadłem No to 

powiedział ale powiem wam w ten sposób może się przypatrzeć tych firm które robią bo Moje 

zdanie jest takie żeby na następny rok nawet nie cały zarośnięta to co tam co tam u was szczerze 

że nie bo powiem szczerze Ja to widzenia ale Julek masz rację bo jest problem ale prosimy w 

formie negocjacji Prosimy się do czego może być jak to wygląda to nie pani co z Tobą swoje 

zaraz to prasowany jest a się żona jest jedna trzecia tego co powinno być Takie są realnie to 

musiałby stać normalnie pracownik dorosła i pokazywać jak była nasza brygada robili Jak robili 

to się zdenerwowałem ale to byli nasi pracownicy tych można i tak dalej i tak dalej a teraz na 

temat naszej brygady na temat naszego radia No dobrze że wraca Nie wracajmy ale ale no 

uważam że na tym przetargach to Wychodzimy jak jeszcze jest jeszcze jeden Wniosek jeszcze 

jeden jeszcze jeden wniosek nie wolno nie wolno sikać herbicydami i to jest prawda ale są inne 

środki ekologiczne Kupcie trochę octu i Stwórzcie ekologii środek na oprysk i głowy nie urwie 

On jest w miarę skuteczny ocet trochę sody i nie No wiem ale wiem jak to weźmie 

odpowiedzialność za odzyskanie taki mnie jak ekologicznym środkiem na środki to muszą być 
zarejestrowane Teodor ma rację czy soczewka są podsypane tam przy tych polach byłyśmy 

szczerzy i tutaj jakoś nie reagujemy my sadzimy to jeszcze podszybie bo mu nie bo mu tam 

żeby mu na polu bo mu zawadza nawracaj to jest w porządku Tak a ja my nie możemy No 

byliśmy wziąć jeżeli u kogoś na polu 10 drzewek łóżko to co to jest cud No to trzeba zgłosić 
No to jak ci telefon dlatego są służby  

 

Radna E. Kostka - Ja chciałam podziękować za znaki drogowe przejście dla pieszych dla 

pieszych on ma na ulicy wąskiej w cielczy Dziękuję za znak drogowy o wyjazd OSP w Radlinie 

Dziękuję za ulica Jarocińska w za wykoszenie i podcięcie gałęzi ale jeszcze proszę o 



wyczyszczenie rowu na ulicy to jest w dół jak się przed to jest ulica Nowa ulica Nowa przed 

obwodnicą Tam faktycznie po prostu prawie wyrównuje się rów z drogą będę Dziękuję 
 

P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady – w związku z tym to co słyszę o ty uschniętych 

drzewach to pani Katarzyno wnoszę żeby to zrobić jak na jeśli będą nasadzenia te wszystkie 

uschnięte żeby były już nie wymienione umiesz znaleźć to tak samo tak jest jest faktem niestety 

Moi drodzy i to jest robota rolników mogę śmiało nie pamiętam to droga z Zalesia do lasu 

wszystkie drzewa dziwnie uschły od włodarza iść do niektórych gospodarzy akurat koło tego 

pola przez kucyka No i największym niestety Według mojej oceny niedbalstwo policji mogę 
powiedzieć bo policja ściga gościa który zjadł batona w markecie a tutaj w Osieku było 12 

drzew to jest znacząca wartość gdzie było w wszystkie drzewa są podtrute i oni nie widzą w to 

jak nie widać to jak to pole ten sam nawał na wysoko No nie wiem czy to niestety mówi że za 

duży koszt jest tylko jedna rzecz to jest tak samo teraz Proszę zobaczyć w Zalesiu droga jest 

ledwo oddana rolnik buduje silos i dziwnie że już jest krawężniki Są połamane i co nikt nie 

możemy zrobić bo nie wiem kto 

 

Radny A. Dworzyński - myśmy jako komisja rewizyjna zrobili taki porządek co prawda na 

jednym odcinku drogi między w Antoninie tak też był słynny odcinek drogi gdzie Skiba 

wychodziła już była wywala na asfalt do tego stopnia no jak sobie zobaczycie w naszych 

sprawozdaniach i w sprawozdaniach pana skarbnika z wykonaniu to na tobie je dam wzrostu 

tak bo powiat wystąpił z wnioskiem do skarbu państwa o przejęcie odcinka to jednego pasa 

drogowego to było po 4 m od krawędzi jezdni z jednej strony i z drugiej strony tak I wystarczy 

to zrobić jeżeli my określi mylę to jest nasze tak bo to jest nasze Co znaczy liczenie więcej bo 

wojewoda tym bardziej przy takich układach politycznych to tylko będzie się cieszył że będzie 

znowu panią starostę widziałam w niedzielę nie No bo tak to tak to będzie wyglądać czy i teraz 

jeszcze tylko trzeba powiedzieć jedno że że my mamy też stawki powiedziane Jakie są za 

zajęcie pasa drogowego to są stawki i dosyć duże bo to jest 12 zł miesięcznie za metr 

kwadratowy tak i wtedy jeżeli widzimy że sadzimy drzewo pół metra od tej krawędzi pasa 

drogowego to automatycznie gospodarzy A są takie przypadki Sami wiecie że nie będę tutaj 

gospodarzy niektórych wskazywał duży za o rymują do samego asfaltu No co ja tutaj widzę 
powiedziałem że od Ogórka w każdym bądź razie to jest to jest problem do rozwiązania jeżeli 

się nie cofnie to się mu nawilża stawkę w wysokości jak obniżyliśmy jednemu ja jednemu panu 

obniżyliśmy właśnie na Dolinie że miał 5000 m zajętych No to za miesiąc by powinien zapłacić 
212 zł za metr kwadratowy za miesiąc cofnął się i nie ma problemu do odległości 5 km  

 

P. L. Czechak, Starosta – to nie jest wszystko też takie proste ze względu na to że bardzo 

często w nasz pas drogowy wchodzi Rolnik który użytkuje to jeżeli użytkuje przez 20 lat to tak 

naprawdę zaraz mamy sprawę sądową ponieważ nawet jak my jesteśmy właścicielem tego pasa 

ale ten pas nigdy w a nigdy nie był w Od kiedy jest powiat 25 lat oznaczony to tak naprawdę 
po 20 latach On ma prawo złożyć wniosek do sądu o zasiedzenie tego więc my byśmy musieli 

w każdym pasie drogowym Weź tak naprawdę w problem z która to użytkuje to jest nic taki 

rolnik któremu byśmy powiedzieli że musi się cofnąć o 3 metry a Złożył wniosek o dopłaty to 

nie tylko By nie dostał jeszcze karę ponieważ nie jakby on to użytkował tak niezgodnie jakby 

z ewidencją jakby gruntowi tego bo to są te zdjęcia lotnicze po to żeby ten rolnik wiedział gdzie 

jest jego teren użytku także że to tak naprawdę nie jest takie proste mieliśmy już problem przy 

ścieżce w Wilkowyi niestety tam było 4 h g 1 4 ma iść do sądu ale jeździ na pewno rolników 

mamy w powiecie powiedzmy koło 2700e przy naszych drogach pewnie która się któraś setka 

na pewno użytku jakby grunt jest Skąd wiemy że te grunty są użytkowane bo na przykład 

ścieżka rowerowa my nawet zabezpieczyliśmy tam środki bo myśleliśmy że będziemy musieli 



wykopywać pas okazało się po mapach że to jest wszystko nasze i to nasze już było 25 lat temu 

więc więc 

 
P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady - Moi drodzy jak wyjdę słowo pani starość to znaczy 

nie wiem jak ale generalnie to jest nie tak nie możemy okazywać nie ma ze 25 lat nie 25 nie to 

nie obchodzi Ja też w konflikt wszedłem rolnikami w Zalesiu gościu 1 drugim do asfaltu o że 

robimy i powiem wam jeszcze mało numer jeden to publiczny parł nowy asfalt umów pokroił 

szykował sobie pod pastucha przez jezdnię Wielunia go nakryłem To jeszcze zostały nazwane 

od kapusia zdążył 60 cm już wyciąć z dwóch stron ja jadę sobie z Poznania patrzę snu stało 

jezdnię i gościu sobie jedzie tak gdzie był Pytam się jak mu stara to tak a jeszcze jedne zamrozi 

to jest papugi co mogę pewnie po nazwiska Kiedy byłem tam sołtys ową żeby był też moja 

własność Proszę się nie wtrącać nie mamy poszanowania do naszej własności i to jest dla mnie 

ogromny problem i pani starosto wice starostą musimy się zastanowić bo 25 lat minęło to 25 

lat trzeba zobaczyć co na dzisiaj bo coś mówią czy nie Nie tak nie złośliwie ale już mam dosyć 
niszczenia mienia społecznego niszczenia drzew Czy to są koszty niestety jak będzie trzeba 

wojnę trzeba wypowiedzieć bo Panie ja to się zalecił ściągnięte rolnikiem mi powiedział jedno 

duże gospodarstwo i mi powiedział jakim prawem mojego pola jak jaki to jest przed naszą 
własność mówienie to wtedy w nerwach moknął prawie do rękoczynu doszło który prawda 

obcy naszym dlatego Skąd to się bierze to co Andrzej właśnie mówi trzeba napisać koszty i ja 

bym jeszcze lepiej zrobił starostą za zajęcie pasa drogowego i jeszcze więcej pieniądze w tym 

przygotować trzeba skończyć dziwacznym trzeba skończyć niemocą jeżeli jeżeli gość 
Przepraszam właściciel gruntu 12 czy podsuwa wszystko to jest po 4000 jedno drzewko to 

Mamy po 20 30 000 i Policja mnie informuje albo niech że nie ma w pracy Jak nie ma to są 
koszty takie Mordo ty jakoś widzę i w tej chwili wracam i to czego Sochaczewa wniosek o 

szacunek do własności trzeba to monitorować koniec i kropka kropka Jakby to było 

dwadzieścia parę lat ale 20 lat temu użytkowany to tak naprawdę mają prawo jeść osoby które 

z wymienionych do zrobił to możliwe to zgłosić właśnie i to jest stroik Dobrzyń według mnie 

moi drodzy może się mylę pani widzę sold-to bo to pani o 2:00 odpowiada Niestety trzeba 

przyjąć jedno żyć i to nic nie kosztuje bo wystarczy się przejechać samochodem Aha jest do 

samego asfaltu wchodzi się do rolnika już nie wchodzi pani starosta w dyskusję czy to mamy 

215 nie 25 lat Dlaczego pan narusza naszą własność raz drugi dziesiąty to nie kosztuje i Proszę 
mi wierzyć długie razem z tego nie zrobi nie poważnie ja temu rolnikowi powiedziałem jakim 

prawem wiąże a to mnie kosztowało Ale on tego nie powiedział mi No więc Słuchajcie to jest 

niemoc albo niestety to sprawa do pokręcona Dlaczego my nie pilnujemy aż interesów naszych 

drzewo padło drzewek nie ma z boku w tej chwili niemoc firma która ma podlewa Jacka 

podlewa która bierze problem z 1 i to jest głęboki Moi drodzy dzięki wam te odkryłem przestań 
mi mówić jakiś niemoc szukasz co co można naprawdę ja jednemu drugiemu zwrócił uwagę i 
już jest zostawiony nie wchodzi w rachubę dyskusję naprawdę a jeżeli by to zamkniemy że ja 

nic nie zrobię to tak a później będziemy czołgu mów kopanie chodniki zniszczone potem mogę 
zrobić map geodezyjnych problem jeszcze zgadamy jest taki że przecież tak jak Państwo 

wiedzą i Które mapy są jeszcze po to jeszcze wtedy pruskim Także naprawdę czasami jeszcze 

to co jest mapa Atos nasze ewidencji ale niestety też nie zgadza Dlaczego Dlatego że dopiero 

od niedawna jak idziecie do notariusza to od razu notariusz pobiera opłatę zapisane i ogólnie 

tego kiedyś ten obowiązek miała osoba która dokonywała jakby zmiany tego zakupu robiła 

zakup ale nie było nigdy jakby wymuszone że ta osoba może po prostu dotyk sięga Wiery także 

to jesteś problemy jak budujemy całość to naprawdę powiem szczerze na przykład z tego że 

traktowaliśmy pewien odcinek drogi to tam od domu do domu to ty zdrada chodziła od domu 

do domu Ze względu na to że pas drogowy nawet płoty wszystkie wpłaty wszystkie to jedna 16 

drogowy po pas drogowy według ma był niż co to zgadzało się ich kawałek jakby księgach 

wieczystych żeby oni na przykład po dziadkach mieli po rodzicach mieli to są naprawdę wiele 



spraw tak ale to na nic nie wnosi do sprawy ja konkretnie coś to mamy niwach dlatego jest 

wniosek komisji tam gdzie można to nic nie kosztuje szczera profilaktyka 

 

Radny A. Dworzyński - ponieważ jest to sesja nadzwyczajna która nie przewiduję może i 

nawet w swoim porządku czegoś mamy Małek forum dzisiaj takie minimalne ja bym prosił 

może tak wnioskuje żeby tym tematem się zająć następnej sesji już sobie taki punkt i zarówno 

tutaj z naszymi komórkami o drogownictwa i tak na spokojnie do tego podejść bo emocje są i 
emocje są fajne ale czasami to lepiej robić krok do tyłu że dwa kroki do przodu i na chłodno na 

chłodno do tego podejść no to wiesz ale to nie dzisiaj nie dzisiaj naprawdę  
 
P. K, Szymkowiak, Wicestarosta - do następnej sesji nie jesteśmy w stanie pomierzyć 300 km 

dróg.  

 

Radny J. Zegar - geodeta nie jest potrzebny  

 

P. J. Szczerbań Przewodniczący Rady -  to jest 10 dni po 30 km  

 

Radny A. Dworzyński - w sądzie jako świadek, wezwany przez powiat jako mieszkaniec 

razem z sołtysem chodziło o to w poprzedniej kadencji droga Stęgosz Cielcza część inwestycji 

a gruntach nie należących do powiatu.  

 

Radny T. Grobelny -  na przyszłą sesję propozycję działania przywrócenia i uporządkowania 

pasów drogowych 

 

Ad. pkt. 8.  
Komunikaty. 

 

Ad. pkt. 9.  
 Zakończenie obrad. 

P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - dziękuje bardzo. Zamykam obrady LXX Sesji Rady 

Powiatu Jarocińskiego VI kadencji o godz. 16.50 
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Jan Szczerbań 
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